

Bourse DRG Scholarship

The DRG Scholarship supports doctoral students pursuing a Cotutelle between France and McGill.

DRG Scholars receive a generous funding package of \$50,000 per year, for up to two years, during their mobility period (for Canadian students in France, and for French students in Canada), allowing them to engage fully in their semesters abroad with experiential learning and research opportunities.

To be eligible, a candidate must:

- Be registered in a doctoral program in Arts, Education, Law or Music
- Be pursuing a [Cotutelle](#) between McGill and a French university
- Have an exceptional academic record with an innovative research project
- Preference will be given to applicants with Canadian or French citizenship

La bourse DRG soutient les étudiants au doctorat qui poursuivent une Cotutelle entre la France et McGill.

Les boursiers DRG reçoivent un généreux financement de 50 000 \$ par année, pendant deux ans maximum, durant leur période de mobilité (pour les étudiants canadiens en France et pour les étudiants français au Canada), leur permettant ainsi de s'engager pleinement dans leurs semestres à l'étranger avec des opportunités d'apprentissage expérientiel et de recherche.

Pour être admissible, le candidat* doit:

- Être inscrit dans un programme doctoral en arts, éducation, droit, ou musique
- Poursuivre une [Cotutelle](#) entre McGill et une université française
- Avoir un dossier académique exceptionnel avec un projet de recherche innovant
- La préférence sera donnée aux candidats ayant la citoyenneté canadienne ou française

* NB: L'emploi du masculin a pour but d'alléger le texte et faciliter la lecture

Questions?

Veillez communiquer avec academicprograms.gps@mcgill.ca.

Please communicate with academicprograms.gps@mcgill.ca

Site Web/Website: <https://www.mcgill.ca/gps/students/cotutelles>